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Het Bestuur van de BBC nodigt haar leden graag uit voor de ALV van 
dinsdag 23 februari a.s. om 19.30 uur in de Bibliotheek. 
 
Van de Bestuurstafel 
Algemene ledenvergadering (ALV): Hierboven en in de bijlage treft u de uitnodiging 
voor de ALV van 23 februari a.s. aan, evenals het verslag van de secretaris over 2015 en de 
notulen van de ALV van vorig jaar. 
Na de ledenvergadering van 10 december is er weer het nodige gebeurd. Het bestuur heeft 
onlangs een gesprek gevoerd met burgemeester Hafkamp over onder andere het 
horecabeleid. Daaruit bleek dat ze goed op de hoogte is van problemen die er spelen in het 
centrum. Ook duidelijk werd dat de gemeente niet altijd de mogelijkheden heeft om in te 
grijpen. Wat belangrijk is, is dat er gebruik gemaakt wordt van de meldpunten overlast van 
de gemeente. Dat zijn concrete zaken waar de gemeente ook wat mee kan. 
Verder heeft het bestuur overlegd met de bewoners van de Merelhof en de gemeente over 
de aanleg van parkeerplaatsen daar. In dat overleg bleek een goede afstemming mogelijk 
tussen de bewoners en de gemeente. Hopelijk worden de werkzaamheden daar voor de 
zomer nog afgerond. 
Tenslotte kijken we uit naar de Algemene Ledenvergadering op 23 februari om met u te 
kunnen overleggen over de stand van zaken in de Vereniging. Bijgaand treft u o.a. de 
agenda aan. 
  
Informatie van diverse commissies 
Werkgroep Groen 
Bomenbeleidplan 
Aanvankelijk stond in het Beleidsplan dat een kapvergunning is vereist voor bomen vanaf 
25 cm doorsnede. Dat is een boom met een omvang van 78,5 cm! Met een aantal 
wijkverenigingen hielden wij een pleidooi bij wethouder Peter van Huissteden gehouden om 
dit terug te brengen naar een doorsnede van 20 cm (omvang 63 cm). De wethouder bleek 
gevoelig voor alle argumenten om ons dorp zo groen mogelijk te houden. De kapvergunning 
ging wat hem betreft naar 20 cm. Tijdens de commissievergadering waarin dit onderwerp 
werd besproken bedankte de Commissie Groen de wethouder voor zijn luisterend oor. Op 
een ludieke wijze, met een papieren kroon van 20cm op het hoofd en een papieren kraag 
van 25 cm om de hals, lieten wij het grote verschil aan de vergadering zien. De wijziging is 
later ook door de gemeenteraad aangenomen. 
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Groen bij 't Posthuys 
Er zijn inmiddels 3 lindebomen geplant (Tila cordata) in de plantsoenen. 
In 3 plantsoenvakken plant het groenteam binnenkort het groen volgens een ontwerp van 
Bureau Mien Ruys. Zo ook in de groensingel van het Smalle pad. Een meidoorn, verstikt 
door klimop, is om die reden gekapt en wordt vervangen. 
De uitvoering van het overige deel van het parkeerterrein laat nog op zich wachten, 
afhankelijk van waar de gemeente inrichting technisch voor zal kiezen nl.: 
 
1. Parkeerinrichting veranderen dan krijgen de nieuw te planten bomen veel plantruimte. 
2. Parkeerinrichting zo houden dan krijgen de nieuw te planten bomen minder ruimte. 
 
Lindebomen rond de Ruïnekerk 
In een vroeg stadium vernamen wij dat de gemeente plannen heeft om de Linden rond de 
Ruïnekerk om en om te verwijderen. Daar schrokken wij nogal van! De groei van de bomen 
doet het zicht vanaf de straat op de Ruïnekerk langzaam verdwijnen. Doe je niets dan zullen 
de bomen later getopt en/of gekandelaberd moeten worden, vanwege een tekort aan licht 
en ruimte. Ooit is dat gebeurd bij de Linden tegenover Fabels. Dat is niet fraai, bovendien 
krijgt vocht in de top dan vrij spel. 
Het bureau Terra Nova bracht een rapport uit n.a.v. het verzoek van de BBC of de te 
verwijderen bomen herplaats kunnen worden. Omdat de kluiten in de losse zandgrond staan 
is de kans op overleving na herplant nihil. De Commissie Groen is van mening dat het een 
betere optie is om de helft van alle Linden in de toekomst alle ruimte geven, dan ooit alle 
Linden te moeten kandelaberen. 
 
Hanging Baskets 
Vindt u het leuk om mee te helpen de bakken met planten te vullen? Zet dan vrijdag 6 mei 
in uw agenda en laat het de Commissie Groen weten via bestuur.bbc@quicknet.nl  
 
Werkgroep Planologie 
Mooi Bergen 2.0 
In december jl. verscheen het rapport van de door het adviesbureau RHO gedane parkeer- 
en verkeersonderzoek in het centrum van Bergen.  
De BBC heeft bij de gemeente scherp geprotesteerd tegen de aanbeveling in het rapport om 
het vrachtverkeer ter bevoorrading van de supermarkten af te wikkelen via de Karel de 
Grotelaan. Daarvan heeft u ook in de krant kunnen vernemen. 
In de bijeenkomst van Klankbordgroep van 11 februari zal de gemeente uiterst kritisch 
tegemoet worden getreden over voorgenomen besluiten op dit punt. 
 
Inmiddels heeft de gemeente met Bot Bouw Initiatief een intentieovereenkomst getekend 
voor de ontwikkeling van het noordwestelijk deel van het Plein. Bot gaat onderzoeken of de 
plannen ook financieel haalbaar zijn. 
 
Het Merelhof 
De BBC heeft er in het verleden op aangedrongen bij de gemeente om de rommelige 
parkeersituatie bij het Merelhof aan te pakken.  
De gemeente vond dit een goed plan en er is dankzij een motie van Groen Links ook budget 
voor vrijgemaakt. Dit budget wordt nu ingezet voor verbetering van de omgeving rond de 
binnenkort te plaatsen gemeenschappelijke vuilcontainer bij de ingang van het Merelhof aan 
de Renbaanlaan en de realisatie van een aantal parkeerplaatsen.  
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Daarmee wordt het parkeren gereguleerd en schade aan de omgeving voorkomen.  
 
2 februari jl. was er een bijeenkomst om deze suggesties aan de hand van een schets te 
bespreken met de bewoners en te inventariseren welke wensen er nog meer leven.  Daartoe 
had de BBC Dhr. van Tuyl namens de gemeente uitgenodigd. Deze heeft een toelichting 
gegeven op de schets. Het is het voornemen om op het laatste stukje Berkenlaan twee 
parkeerplaatsen te realiseren; in de Renbaanlaan aan de kant van de Kerkelaan drie 
plaatsen en de Merelhofkant dan nog vijf. Eventueel -afhankelijk van de ruimte voor het 
lossen van de container- ook in de buurt van de container nog één.  
Het plantsoen wordt daar op aangepast. De aanwezigen konden zich hierin goed vinden. 
Afgesproken is dat het definitieve plan op 8 maart a.s. in een volgende bijeenkomst wordt 
teruggekoppeld.  
 
Nieuwbouwplannen Petrus & Pauluskerk 
In de raadsvergadering van 10 maart a.s. beslist de raad of het in principe wenst in te 
stemmen met de bouw van het appartementencomplex in de tuin van Petrus & Pauluskerk. 
Op 16 februari worden de plannen eerst nog besproken in de Commissie 
Bestemmingsplannen. Zie hiervoor ook www.raadbergen-nh.nl  
 
Bouwplan Hofduin 
Op 18 december jl. zijn de bouwwerkzaamheden gestart voor het appartementencomplex 
“Hofduin” naast de nieuwe brandweerkazerne. Het heien heeft bij de omwonenden onlangs 
wel tot veel onrust geleid. Zij hebben samen met de BBC gepleit voor aanpassing van de 
heimethode. Inmiddels staan alle 160 palen op zijn plaats en valt de schade aan de huizen 
in de omtrek (hopelijk) mee. De BBC zal er bij de gemeente op aan dringen om bij 
bouwactiviteiten in het centrum voortaan de minder belastende boormethode voor te 
schrijven. 
 
Commissie Horeca 
Evaluatie Horecanota 
In het voorjaar staat de evaluatie van de horecanota 'Gastvrij Bergen 2010-2015' gepland. 
Portefeuillehouder Horeca Mevrouw Hafkamp heeft toegezegd dat de BBC hierbij zal worden 
betrokken. Wij krijgen hiertoe graag input van onze leden, zodat wij dat kunnen inbrengen 
tijdens de evaluatie. U kunt hiervoor mailen met bestuur.bbc@quicknet.nl  
Eventueel organiseren wij hieraan vooraf nog een aparte een ledenbijeenkomst.  
 
Mont Blanc 
De BBC heeft in januari een aantal leden ondersteund bij het overleg met de gemeente en 
de eigenaar van Mont Blanc over de enorme geluidsoverlast die omwonenden soms tot diep 
in de nacht ervaren. Er zijn duidelijke afspraken gemaakt die de situatie moeten verbeteren. 
De eigenaar wordt hiertoe bijgestaan door dhr. Jules Steenis van Horeca Nederland. In het 
voorjaar zal dit worden geëvalueerd.  
 

Om te onthouden: Algemene ledenvergadering op dinsdag 23 
februari a.s. om 19.30 uur in de Bibliotheek. Komen hoor! 
 
Met vriendelijke groet, 
Bestuur BBC 


